

Conversion Arrangement for HKQAA Hong Kong Registration – Cooking Oil

有關「香港品質保證局香港註冊 – 食油」轉版安排

The name of the former “Hong Kong Cooking Oil Registration Scheme” has been changed to “HKQAA Hong Kong Registration – Cooking Oil”. The registration mark has also been revised. Please refer to Appendix 1 “Summary of Changes for HKQAA Hong Kong Registration – Cooking Oil”. The changes of registration name and registration mark do not affect the validity of the current registration. A new certificate will be issued to the existing registered organizations after the completion of annual review.

我們現在正式通知貴機構，原「香港食油註冊計劃」的名稱已更改為「香港品質保證局香港註冊 – 食油」，註冊標誌亦已更改，詳情請見附件 1 《「香港品質保證局香港註冊 – 食油」變更摘要》。註冊名稱和註冊標誌的變更不會影響現有註冊的有效性，而已註冊的機構將在通過下次年審後獲發新版本證書。



There is a transition period of two years. If the registered organizations are using the registration name and registration mark (e.g. on business cards, advertisement), they shall make revisions according to the changes before 28 February 2019.

此次的變更有兩年的過渡期，如註冊機構正使用註冊名稱或註冊標誌 (例如: 在名片、廣告)，機構應在2019年2月28日前按變更作出更改。

Enclosed 附件:

- Appendix 1: Summary of Changes for HKQAA Hong Kong Registration – Cooking Oil
- 附件 1: 「香港品質保證局香港註冊 – 食油」變更摘要
- Appendix 2: Frequently Asked Questions
- 附件 2: 常見問題

Appendix 1: Summary of Changes for HKQAA Hong Kong Registration – Cooking Oil
附件 1: 「香港品質保證局香港註冊 – 食油」變更摘要

Registration Name 註冊名稱	
From 由	Changed To 變更為
<p>Hong Kong Cooking Oil Registration Scheme 香港食油註冊計劃</p> <ul style="list-style-type: none"> • HKQAA – New Cooking Oil Supplier Registration 香港品質保證局 – 新食油供應商註冊 • HKQAA – Waste Cooking Oil Collector Registration 香港品質保證局 – 廢食油回收商註冊 • HKQAA – Waste Cooking Oil Processor Registration 香港品質保證局 – 廢食油處理商註冊 • HKQAA – Cooking Oil Registration Scheme Companion 香港品質保證局 – 食油註冊計劃同行者 	<p>HKQAA Hong Kong Registration – Cooking Oil 香港品質保證局香港註冊 – 食油</p> <ul style="list-style-type: none"> • Supplier (New Cooking Oil) 供應商(新食油) • Collector (Waste Cooking Oil) 收集商(廢食油) • Recycler (Waste Cooking Oil) 再造商(廢食油) • Companion 同行者
Registration Marks 註冊標誌	
From 由	Changed To 變更為
	

Appendix 2: Frequently Asked Questions

附件 2：常見問題

Q: Do the changes in registration name and registration mark of “HKQAA Hong Kong Registration – Cooking Oil” affect the validity of the current registration?

「香港品質保證局香港註冊 - 食油」的註冊名稱和註冊標誌的變更是否影響現有註冊的有效性？

A: The changes do not affect the validity of the current registration.

變更不會影響現有註冊的有效性。

Q: How do the changes affect the registered organizations?

變更對現有已註冊機構有什麼影響？

A: If the registered organizations are using the registration name and registration mark (e.g. on business cards, advertisement), they shall make revisions according to the changes before 28 February 2019.

如註冊機構正使用註冊名稱或註冊標誌 (例如: 在名片、廣告), 機構都應在 2019 年 2 月 28 日前按變更作出更改。

Q: When will the existing registered organizations receive the certificates in the new registration name and registration mark?

現有已註冊的機構將於何時收到帶有新註冊名稱和註冊標誌的證書？

A: A new certificate will be issued to the existing registered organizations after the completion of annual review.

現有已註冊的機構將在通過下次年審後獲發新版本證書。